
Universitat de València. CONSELL DE GOVERN 26 D’ABRIL DE 2012 
 

-1- 

CONSELL DE GOVERN 
 
A la ciutat de València, el dia 26 d’abril de 2012, a les 10’20 hores, a la 
Sala de Juntes del Rectorat, sota la presidència del rector, Esteban 
Morcillo Sánchez, i amb l’assistència de les persones que s’indiquen a 
continuació, queda constituït en sessió ordinària el Consell de Govern de 
la Universitat de València.  
 
Assistents: (Amb vot) 
 
Rector: Esteban J. Morcillo 
Sánchez. 
 
Vicerectora d’Ord. Acadèmica i 
Professorat: Maria Vicenta 
Mestre Escrivá 
 
Vicerectora de Comunicació i 
Relacions Institucionals: Silvia 
Barona Vilar.  
 
Vicerectora de Relacions 
Internacionals i Cooperació: Olga 
Gil Medrano 
 
Vicerectora de Sostenibilitat i 
Infraestructures: Clara Martínez 
Fuentes. 
 
Vicerectora  de Postgrau: Rosa 
Marín Sáez.  
 
Vicerector d’Economia: Máximo 
Ferrando Bolado 
 
Vicerector de Participació i 
Projecció Territorial: Jorge 
Hermosilla Pla 
 
Vicerector de Cultura, 
Planificació i Igualtat: Antonio 
Ariño Villarroya 
 

Delegat d’Estudiants: Daniel 
González Serisola. 
 
Gerent: Joan Oltra Vidal 
 
Secretària General: Maria José 
Añón Roig. 
 
Degà Fac.  Filosofia i C. Educació: 
Jesús Alcolea Banegas 
 
Degà Fac. Filologia, Traducció i 
Comunicació: Carlos Padilla 
Carmona. 
 
Degà Fac. Psicologia: Alicia Otilia 
Salvador Fernández-Montejo 
 
Degà Fac. Magisteri: Manuel 
Monfort Pañego 
 
Degana Fac. Fisioteràpia: 
Celedonia Igual Camacho 
 
Degà Fac. Física: Soledad Gandia 
Franco 
 
Degà Fac. Ciències 
Matemàtiques: Rafael Crespo 
Garcia 
 
Degà Fac. Ciències Biològiques: 
Javier Lluch Tarazona 
 
Degà Fac. Dret. Elena Olmos 
Ortega 
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Degana Fac.  Economia: Vicent 
Soler i Marco 
 
Degà Fac. Ciències Socials: 
Ernest Cano Cano 
 
Representant departaments: Oto 
Luque Agues 
 
Representant departaments: 
Manuela Poveda Rosa 
 
Representant departaments: 
José Rafael Magdalena Benedicto 
 
Representant Instituts 
universitaris: Marcos Fernández 
Marín. 
 
PDI Fac. Medicina i Odontologia: 
José Manuel Almerich Silla 
 
PDI Fac. C. Biològiques: María 
José Lorente Carchano 
 
PDI Fac. C. Socials: Elena García 
Testal 
 
PDI Fac.Farmàcia: Luis Torres 
Asensi 
 
PDI Fac. Química: Maria Teresa 
Picher Uribes. 
 
PDI Fac. Economia: Vicenta 
Dolores Forés Conchell 
 
PDI Fac. Filosofia i C. Educació: 
María Jesús Martínez Usarralde 
 
PDI Fac. Dret: Jesús Estruch 
Estruch 

 
PDI Fac. Medicina i Odontologia: 
Cristóbal Zaragozá Fernández. 
 
PDI Fac. Geografia e Historia: 
Elena Grau Almero 
 
PDI Fac. Ciències Socials: 
Magdalena López Precioso 
 
PDI Fac. Dret: José Landete 
Casas 
 
Estudiant Fac. Economia: Abel 
Baselgas Castells 
 
Estudiant Fac. Dret: Gabriel 
Salinas Lim 
 
Estudiant Fac. Economia: Rubén 
Ramírez Serrano 
 
Estudiant Fac. Economia: Robert 
Fernández Mayor 
 
Estudiant Fac. Filologia, 
Traducció i Comunicació: Pablo 
Gallén Ortega 
 
PAS EU Infermeria: Miquel Coll 
Huerta 
 
PAS Fac. Filosofia i C. Educació: 
M.Luisa Manzano Hernández 
 
PAS CADE: Gonzalo Montiel Roig 
 
PAS Servei Tècnic i de 
Manteniment: Rosa Maria 
Mochales San Vicente 
 
Representant Consell Social: 
Amparo García Chapa 
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Representant Consell Social: 
Lourdes Soriano Cabanes 
 
(sense vot): 
 
Degana Fac. Geografia i Història: 
Ester Alba Pagán 
 
Degà Fac. Medicina i Odontologia:  
Federico V. Pallardó Calatayud 
 
Degà Fac. Infermeria I Podologia: 
Julio Jorge Fernández Garrido 
 
Degana Fac. Química: Pilar 
Campins Falcó 
 
Degana Fac. Farmàcia:Teresa 
Barber Sanchis 
 
Director ETS Enginyeria: Vicente 
Cerverón Lleó 
 

President de la Junta de PDI: 
Amat Sánchez Velasco 
 
Absències justificades: 
 
Vicerector d’Investigació i 
Política Científica: Pedro M. 
Carrasco Sorlí. 
 
Vicerectora d’Estudis i Política 
Lingüística: Isabel Vázquez 
Navarro 
 
PDI Fac. Economia: Dulce 
Contreras Bayarri 
 
PDI ETSE: Javier Martínez Plume 
 
Estudiant Fac. Geografia i 
Història: Domingo Carlos Salazar 
Garcia 
 
Representant Consell Social: 
Alfonso Maldonado Rubio 
 

 
---------------- 

 
Punt 1. Aprovació, si escau, de l’acta del Consell de Govern de 27 de 
març de 2012. 
 
El rector presenta l’assumpte i fa referència a la documentació que hi ha 
en el web de la Secretaria General.  
 
S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds. 
 
Per assentiment dels membres del Consell de Govern, es pren l’acord 
següent: 
 

ACGUV 79/2012. “Aprovar l’acta de la sessió ordinària 
del Consell de Govern de 27 de març de 2011.” 
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Punt 2. Informe del rector.  
 
El rector comunica el condol dels membres del Consell pel traspàs dels 
membres de la comunitat universitària següents: 
. Carlos Morillas Prats, estudiant de la Facultat de Medicina i Odontologia. 
. José Luis Ménsua Fernández, catedràtic del Departament de Genètica 
de la Facultat de Ciències Biològiques. 
 
A continuació felicita: 
. José Viña Ribes, catedràtic de Fisiologia de la Facultat de Medicina i 
Odontologia que serà investit doctor honoris causa el proper mes de 
juny per la Universitat de Rennes 2. 
 
. José Adolfo de Azcárraga, catedràtic de Física Teòrica, que formarà 
part de la comissió independent d’experts nomenada pel Consell de 
Ministres, que ha de diagnosticar el sistema universitari espanyol i 
presentar propostes per a la seua millora. 
 
. Estela Benita i Laura Crespo, karateques de la Universitat de València, 
que han estat guanyadores de les Medalles d’or i de bronze, 
respectivament, en l’Open Internacional de Maia, a la ciutat portuguesa 
d’Oporto. 
 
. La Càtedra Telefònica de la Universitat de València, dins del projecte 
Talentum, que ofereix 500 beques amb una durada de 12 mesos i 
possibilitat de posterior incorporació a la plantilla. 
 
. L’Assemblea General d’Estudiants, màxim òrgan de representació de 
l’estudiantat, renova la mesa de renovació. Felicita Gabriel Salinas, 
estudiant de la Facultat de Dret i representant de Campus Jove, que ha 
estat reelegit coordinador d’aquesta. 
 
. S’ha aprovat el Reglament del Comité de Seguretat i Salut. Felicita els 
vicerectorats i representants que hi han treballat. 
 
. L’artista valencià Javier Calvo, que ha fet una donació de cinc obres de 
la seua etapa constructivista a la Universitat.  
 
. El Parc Científic ha presentat a l’Ajuntament de València la iniciativa 
Smart City VLC. La regidora d’Innovació i Joventut de l’Ajuntament de 
València, Beatriz Simón, ha estat al Parc Científic per a conéixer les 
instal·lacions i la Plataforma que impulsa al Parc projectes i solucions 
entorn a la problemàtica de sostenibilitat de les ciutats actuals.  
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Seguidament, indica que s’han signat dins del programa de cooperació 
educativa, i amb la Fundació-Empresa de València, diversos convenis 
amb diferents entitats. 
 
Comunica que el 23 d’abril de 2012 es van reunir els cinc rectors de les 
universitats públiques valencianes amb la Conselleria d’Educació, per 
parlar sobre les taxes universitàries i sobre el professorat universitari i 
contractat i fer-li arribar els problemes que implicaran les noves mesures 
adoptades en matèria d’educació superior. 
 
També indica que ahir a la vesprada es va reunir amb diferents grups i 
associacions estudiantils. Hi ha un document de la CRUE, que llegeix, que 
expressa la preocupació dels rectors sobre la situació de la investigació i 
del sistema universitari espanyol i que es transcriu: 
 
“La CRUE se reúne con el Ministro de Educación, 
Cultura y Deporte 

 
 
 
25/04/2012.- La Presidenta de la CRUE, Dña. Adelaida de la Calle, y los dos 
Vicepresidentes, Dña. Montserrat Casas y D. Juan Juliá, han mantenido hoy una 
reunión con el Ministro de Educación, Cultura y Deporte.   
 
Los rectores le han traslado al Ministro su preocupación por el Decreto aprobado por 
el Gobierno, el pasado viernes 20 de abril, así como por las declaraciones en torno a 
la labor desempeñada por las universidades, que son un elemento clave para el 
desarrollo de nuestro país. Asimismo, han lamentado que no se haya contado con las 
universidades antes de la aprobación de estas medidas.  
 
Ante la actual coyuntura económica, se debe garantizar, ahora más que nunca, una 
educación superior pública accesible para todos los ciudadanos, independientemente 
de sus recursos económicos. Por este motivo, se considera que, para que esta política 
de precios públicos se ponga en funcionamiento, deben cumplirse previamente las 
siguientes condiciones: implantación de un buen sistema de becas y ayudas al 
estudio, que funcione correctamente y cumpla criterios de equidad; y que el 
incremento de los precios públicos en segundas y sucesivas matrículas, que recoge el 
Real Decreto-ley, se lleve a cabo de forma progresiva en el tiempo. En este sentido, el 
Ministerio ha manifestado que todos los estudiantes que cumplan con los requisitos 
para obtener una beca, tendrán derecho a recibirla.  
 
El profesorado, que también se ve afectado por las últimas medidas, ve cómo se le 
reduce las condiciones laborales y se le modifica unilateralmente el régimen de 
dedicación. No hay discusión alguna sobre la importancia de la evaluación de la 
investigación, pero cabe señalar que esta evaluación ha sido hasta ahora, y sigue 
siendo, voluntaria por parte de cada profesor, y no tiene como objetivo discernir si se 
investiga o no, sino establecer únicamente el nivel. Conviene recordar que los 
procesos de evaluación han tenido una contestación importante en algunos campos 
científicos, con resultados muy dispares. Asimismo, cabe remarcar que estas medidas 
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aprobadas por el Gobierno no tienen en cuenta la dedicación de este colectivo a las 
funciones de gestión administrativa y la transferencia del conocimiento. Esta última 
función es imprescindible para la transmisión del conocimiento científico y tecnológico 
generado en las universidades al tejido social y productivo.  
 
El Ministerio ha transmitido a los rectores que se están desarrollando 
reglamentariamente las dedicaciones del profesorado y ha solicitado a la presidencia 
de la CRUE las sugerencias pertinentes para la mejora del texto, en lo relativo a los 
tramos de investigación, transferencia y actividades de gestión académica y científica”.  
 
S’ha demanat a les universitats l’elaboració d’un document de 
posicionament de les universitats públiques valencianes en relació a la 
pujada de les taxes. 
 
Afegeix que hi ha pendent una reunió amb els directors de departament i 
amb les seccions sindicals i per descomptat, amb la Plataforma de 
Defensa de les Universitats Públiques. 
 
Opina que cal continuar treballant per interpretar els reials decrets, ja 
que no s’ha negociat res. El Consell Valencià haurà de decidir, a proposta 
de la Conselleria, quin és l’increment de taxes i estaria bo que explicara 
també quina és la política de beques de la Generalitat. 
 
En la reunió de la CRUE també s’hi va acordar iniciar grups per treballar 
sobre el tema del professorat. Per tant, cal esperar la interpretació i 
l’aplicació de les mesures que es proposen. 
 
S’obre un torn d’intervencions.  
 
Gabriel Salinas llegeix la següent declaració, elaborada pels cinc 
representants dels estudiants en el Consell de Govern, sobre el decret de 
20 d’abril de les taxes universitàries: 
 
“Els representats dels estudiants al Consell de Govern manifestem el nostre rebuig a 
la pujada de taxes aprovada pel Consell de Ministres el passat dia 20 d’abril. 
Califiquem aquest augment de les taxes com una resposta desproporcionada per part 
del Ministeri d’Educació. Una mesura que junt a la reducció de les beques pot suposar 
que milers díestudiants no puguen continuar els seus estudis superiors i impedir 
l’accés a la nostra Universitat a les classes més desafavorides, atacant directament a 
la igualtat d’oportunitats.  
Una decisió que s’ha pres de forma unilateral per part del Govern central, on no s’ha 
escoltat la veu de la comunitat universitària i sense cap tipus de reflexió prèvia al 
voltant de la qualitat de l’ensenyament. 
Estes mesures no busquen ni el mèrit ni l’esforç ni la millora del sistema, a soles 
retallar i reduir costos.  
 
Per aixó en nom de l’estudiantat l’exigim al Rector:  
Es posicione en contra de la pujada de taxes. 
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Que defense l’autonomia de la nostra Universitat. 
Que demane una política de beques més extensiva i adaptada al context actual. 
Que reclame que s’inicien vies de diàleg entre les administracions públiques i les 
universitats en la quals estiguem inclosos els i les estudiants. 
 
A la espera de la concreció de l’aplicació d’aquestes mesures en cadascun dels 
governs autonòmics creiem que hi ha marge per a pal·liar l’impacte que tindrà aquesta 
decisió sobre els i les estudiants i les seues famílies.  
 
Així, manifestem públicament i de manera unitària el nostre suport al Rector i al seu 
equip si atenen les nostres peticions. 
 
Signat: 
Baselga Castells, Abel 
Gallén Ortega, Pablo 
Penadès Mayor, Robert 
Ramírez Serrano, Rubén 
Salinas Lim, Gabriel”. 
 
Pablo Gallén llegeix el següent document amb propostes: 
 
“Desde Acontracorrent, conocemos la realidad del Consell de Govern, y la opinión de  
una gran mayoría que integra este órgano respecto a la subida de las tasas 
universitarias. Por eso no debemos conformarnos con lo que  nos viene dado, si no 
desmontar, a través de las oportunidades que tengamos en los medios de 
comunicación o en el resto de instituciones de representación universitaria, los 
argumentos que están debilitando la imagen de la universidad pública, los argumentos 
del neoliberalismo para intentar saquear todo lo público.  
Sabemos también que es difícil intentar parar estas medidas, que tienen el rodillo 
parlamentario de la mayoría absoluta en su poder. Pero aún no os hemos pedimos 
que cerréis la universidad a principios de curso, pero sí medidas concretas que 
puedan parar de alguna forma esta desproporcionada e injusta decisión. Y desde aquí 
ya os lanzamos una propuesta a todos los miembros del Consell de Govern, que este 
tome la decisión de trasladar la segunda convocatoria del mes de julio a septiembre, 
para dar facilidades al alumnado para que se movilice en algo que todos vemos 
excesivo y que atenta contra la igualdad de oportunidades . No es algo 
desproporcionado y alejado de la realidad, este órgano tiene competencias en ese 
sentido y sabemos que se ha hecho pero a la inversa, ¿si hoy no defendemos esto y 
nos sacrificamos por ello, que será lo próximo?”. 
 
Oto Luque se solidaritza amb la tasca de l’equip rectoral i fa una 
proposta operativa pel que fa al professorat: interpretar significa crèdits 
ECTS per a reajustar i flexibilitzar alguns impactes del decret. 
 
El president de la Junta de PDI opina que hi ha dos nivells d’anàlisi de les 
mesures: l’àmbit del càlcul de la pujada de taxes i els sexennis i ECTS i 
l’àmbit de la corrent de fons. La filosofia de la llei és apropar el preu del 
cost al del servei. Del que es tracta és de veure quin és el model 
universitari que volem. Seria interessant que el Consell de Govern també 
s’hi posicionara. 
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Cal tenir en compte que tots els percentatges es tradueixen en 
reduccions de contractes de personal i, per tant, haurem de replantejar-
nos l’OCA que ja hem aprovat. 
 
Maria Luisa Manzano opina que el posicionament de les universitats ha de 
ser més contundent i demana el rebuig de les mesures proposades i la 
insubmissió. Afegeix que ens estan llevant drets fonamentals i que n’hi 
hauria prou amb un reglament de permanència més dur, en lloc de 
castigar aconòmicament a les famílies. 
 
José Magdalena agraeix l’equip rectoral la reunió i trasllada la 
preocupació dels directors de departament. Pregunta quina serà la 
influència d’aquestes mesures sobre els departaments i tasques de 
gestió acadèmica de la docència. 
 
El degà de la Facultat de Filosofia i Ciències de l’Educació troba a faltar 
en el text llegit alguna referència al fet que el model que es pretèn amb 
aquest decret és inaplicable. 
 
El degà de la Facultat de Ciències Socials indica que en el comunicat 
llegit pel rector no es fa referència al tema del professorat. Opina que el 
problema va més enllà, ja que el tema de Bolonya salta per l’aire. En el 
tema de la dedicació, hauriem de tenir clara la nostra posició. No hauriem 
de renunciar al fet que el professorat té una reducció homogènia d’acord 
amb la investigació i altres indicadors. Si renunciem a aquest principi, 
haurem de replantejar-nos l’OCA, el POD… 
 
El degà de la Facultat d’Economia indica que també li preocupen les 
corrents de fons. S’està aprofitant la crisi per a canviar models 
consolidats. Per exemple, en les taxes, el tema de fons és la igualtat 
d’oportunitats. L’estat del benestar igualava tothom però s’ha canviat la 
condició. Pel que fa al professorat, disminuirà la qualitat de la docència i 
la investigació. 
 
La degana de la Facultat de Fisioteràpia coincideix amb els plantejaments 
anteriors. Opina que és vital que el comunicat comtemple el tema del 
professorat. 
 
José Landete indica que els contractes laborals són competència 
autonòmica. Si l’objectiu de la Conselleria és equiparar-los als funcionaris, 
opina que és injust. Pregunta quina és la intenció de Conselleria en 
aquest sentit. 
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La degana de la Facultat de Dret felicita l’equip rectoral, però està en 
contra del decret, tant en la forma com en el fons, perquè crea 
discriminació i desigualtat. Proposa el següent: 
. Respecte al decret de taxes, un compliment mínim acompanyat d’una 
política de beques. 
. reinterpretar el sentit del crèdit i configurar la presència de clases, 
cursos,…ja que perjudica l’excel·lència, la qualitat de la docència i el 
professorat. 
 
El degà de la Facultat de Magisteri està d’acord amb el que s’ha dit. Cal 
analitzar els problemes i desprès explicar. Opina que la CRUE hauria 
d’explicar quin és l’origen del problema.  
 
El rector proposa, a banda del comunicat conjunt amb les universitats, 
l’elaborar-ne un altre de la nostra Universitat i anuncia que convocarà a 
les persones que han intervingut i a les que vulguen afegir-s’hi per fer-lo 
i convocarà un consell de govern monogràfic. Respecte de la intervenció 
de Maria Luisa Manzano, és díficl que es puga portar a terme la proposta 
d’insubmissió, ja que els decrets són d’obligat compliment. Opina que cal 
continuar treballant, deixant clar el nostre rebuig. Pel que fa a les taxes, 
proposa fer nostra la declaració de Gabriel Salinas i li proposa a Pablo 
Gallén que treballe més el text i el porte a un proper consell de govern. 
 
S’obre un segon torn d’intervencions.  
 
El degà de la Facultat de Filosofia i C. Educació demana un estudi 
comparatiu sobre estudiants que s’han donat de baixa, o que no poden 
pagar la matrícula.  
 
El rector indica que el fraccionament de la matrícula ha augmentat i 
consta al pressupost. Sobre el rendiment acadèmic, el 91% aprovà en 
primera convocatòria. Opina que les dades de la nostra Universitat són 
representatives del sistema universitari i s’aportaran. 
 
Punt 3. Aprovació, si escau, del Reglament de Funcionament de la Bústia, 
Queixes i Felicitacions de la Universitat de València.  
 
La vicerectora de Sostenibilitat i Infraestructures felicita al vicerector de 
Cultura, Igualtat i Planificació, al Servei d’Anàlisi i Planificació, al Servei 
d’Informàtica i a la resta de serveis implicats i fa referència a la 
documentació que hi ha en el web de la Secretaria General. Afegeix que 
aquesta proposta és un requeriment del decret de la Generalitat, una 
necessitat derivada de la seua aplicació i un punt del pla estratègic de la 
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Universitat de València. Deixa fora reclamacions i recursos. La seua 
implantació serà efectiva al començament de curs. La Comissió 
d’Estatuts n’ha emès informe favorable amb tres suggeriments i una fe 
d’errates, que han estat acceptades. 
 
S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  
 
Per assentiment dels membres del Consell, es pren l’acord següent: 
 

ACGUV 80/2012. “Aprovar el Reglament de 
Funcionament de la Bústia de Suggeriments, Queixes i 
Felicitacions de la Universitat de València, que s’adjunta 
com a annex.” Annex I. 

 
Punt 4.  Aprovació, si escau, de la proposta de model de distribució 
econòmica de la partida pressupostària de recursos de suport a la 
docència, 2012. 
 
El vicerector d’Economia presenta l’assumpte i fa referència a la 
documentació que hi ha en el web de la Secretaria General. La Comissió 
Econòmica ha informat favorablement sobre aquesta proposta. 
 
S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  
 
Per assentiment dels membres del Consell, es pren l’acord següent: 
 

ACGUV 81/2012. “Aprovar el model de distribució 
econòmica de la partida pressupostària de recursos de 
suport a la docència, corresponent al 2012, que 
s’adjunta com a annex.” Annex II. 

 
Punt 5. Aprovació, si escau, del Reglament de règim intern de 
l’Assemblea de Representants d’Estudiants del Centre. 
 
El rector retira aquest assumpte. 
 
Punt 6. Aprovació, si escau, d’un curs d’extensió universitària 
corresponent al curs acadèmic 2011/2012. 
 
La vicerectora de Postgrau presenta l’assumpte, en absència de la 
vicerectora d’Estudis i Política Lingüística, i fa referència a la 
documentació que hi ha en el web de la Secretaria General. 
 
S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  
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Per assentiment dels membres del Consell, es pren l’acord següent: 
 

ACGUV 82/2012. “Aprovar la realització del curs 
d’extensió universitària Nordic Walking, corresponent 
al curs acadèmic 2011/2012 d’acord amb la 
documentació que s’adjunta com a annex.” Annex III. 

 
Punt 7. Aprovació, si escau, d’activitats puntuals d’extensió universitària.  
 
La vicerectora de Postgrau presenta l’assumpte, en absència de la 
vicerectora d’Estudis i Política Lingüística, i fa referència a la 
documentació que hi ha en el web de la Secretaria General. 
 
S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  
 
Per assentiment dels membres del Consell, es pren l’acord següent: 
 

ACGUV 83/2012. “Aprovar l’activitat puntual 
d’extensió universitària: Jornades de víctimes del 
terrorisme, d’acord amb la documentació que s’adjunta 
com a annex.”  Annex IV. 

 
Punt 8. Autorització, si escau, per a la signatura de convenis de 
col·laboració. 
 
Intervenen la vicerectora de Relacions Institucionals i Comunicació i el 
vicerector de Participació i Projecció Territorial per presentar els 
convenis de la seua àrea de treball. 
 
A les 12’10 hores s’interromp la sessió per concentrar-se a les portes de 
l’edifici per donar suport a la Plataforma creada en defensa de las 
Universitats públiques valencianes. 
 
A les 12’30 es reanuda la sessió. 
 
Intervé la vicerectora de Relacions Internacionals i Cooperació per 
presentar cinc convenis de col·laboració.  
 
S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds. 
 
Per assentiment dels membres del Consell es prenen els acords 
següents: 
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ACGUV 84/2012. “Autoritzar la signatura del conveni 
de col·laboració entre Exploraciones Radiológicas 
Especiales, S.A. (ERESA) i la Universitat de València, el 
text del qual s’adjunta com a annex.” Annex V. 
 
ACGUV 85/2012. “Autoritzar la signatura del conveni 
de col·laboració entre la Corte Iberoamericana de 
Derechos Humanos i la Universitat de València, el text 
del qual s’adjunta com a annex.” Annex VI. 
 
ACGUV 86/2012. “Autoritzar la signatura del conveni 
marc de col·laboració entre l’Ajuntament d’Albaida i la 
Universitat de València, el text del qual s’adjunta com a 
annex.” Annex VII. 
 
ACGUV 87/2012. “Autoritzar la signatura del conveni 
marc de col·laboració entre l’Ajuntament de Catarroja  i 
la Universitat de València, el text del qual s’adjunta com 
a annex.” Annex VIII. 
 
ACGUV 88/2012. “Autoritzar la signatura del conveni 
de col·laboració entre la Universidade Estadual de 
Campinas UNICAMP (Brasil)  i la Universitat de 
València, el text del qual s’adjunta com a annex.” Annex 
IX. 
 
ACGUV 89/2012. “Autoritzar la signatura del conveni 
de col·laboració entre el Florida Institute of Technology 
(Estats Units) i la Universitat de València, el text del 
qual s’adjunta com a annex.” Annex X. 
 
ACGUV 90/2012. “Autoritzar la signatura del conveni 
de col·laboració entre la Universitat de Calabria (Italia) i 
la Universitat de València, el text del qual s’adjunta com 
a annex.” Annex XI. 
 
ACGUV 91/2012. “Autoritzar la signatura del conveni 
de col·laboració entre la Universitat de Silésia a 
Katowice (Polonia)i la Universitat de València, el text 
del qual s’adjunta com a annex.” Annex XII. 
 
ACGUV 92/2012. “Autoritzar la signatura del conveni 
de col·laboració entre la West University of Timisoara 
(Romania) i la Universitat de València, el text del qual 
s’adjunta com a annex.” Annex XIII. 
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Punt 9. Informe sobre els comptes anuals de la Universitat de València, 
corresponents a l’exercici 2011. 
 
El gerent presenta l’assumpte i fa referència a la documentació que hi ha 
en el web de la Secretaria General. Agraeix a tota la comunitat 
universitària la seua col·laboració perquè aquests comptes siguen 
satisfactoris i, especialment, al Servei de Comptabilitat. Afegeix que la 
Comissió Econòmica es va reunir ahir i n’ha emès informe favorable. 
Destaca la contenció de la despesa que implica la reducció de les 
obligacions reconegudes de 2011 respecte del 2010, conseqüència dels 
ajusts que s’han fet des del 2008, sobretot en matèria de personal i en 
despeses corrents. 
  
Extrau deu idees principals del document que es presenta: 
 

1. No hi ha obligació sense cobertura pressupostària. 
2. Totes les obligacions vençudes a 31 de març estan pagades en 

data (tret de les de confirming). 
3. El volum de deute de la Generalitat Valenciana a 31 de desembre 

és superior al de l’any anterior (223 milions), dels quals 43 milions 
no s’havien cobrat al desembre, però sí en aquest moment. 

4. La situació de la tresoreria és negativa per 24 milions d’euros, 
trencant-se la tendència que hi havia fins ara. 

5. L’endeutament financer és de 25 milions més que l’any anterior. 
6. El pressupost de despeses té un grau d’execució del 63% i el 

d’ingressos del 100%, fet que indica prudència a l’hora de fer el 
pressupost d’ingressos. La baixa execució del pressupost despeses 
és deguda a la inversió i als projectes d’investigació, però també 
redueix la pressió sobre la tresoreria. 

7. La taxa d’estalvi està per damunt del 20%. 
8. S’han sanejat els ingressos pendents d’altres anys i també les 

aplicacions. 
9. S’hi ha optimitzat la fiscalitat en matèria d’IVA (s’han cobrat 

7.300.000 euros). 
10. S’ha invertit la tendència positiva dels anys 2009 i 2010. 
 
S’obre un torn d’intervencions.  
 
El degà de la Facultat de Ciències Socials indica que l’informe està 
molt bé però sempre fallem a comunicar a l’opinió pública la nostra 
situació real i hauriem de ser capaços de fer-ho. 
 
El gerent indica que l’estratègia de comunicació sempre és díficil. 
 
El rector agraeix la tasca a totes les persones que han col·laborat en 
l’elaboració d’aquest document. 
 
Per assentiment dels membres del Consell, es pren l’acord següent: 
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ACGUV 93/2012. “Informar favorablement sobre els 
comptes anuals de la Universitat de València, 
corresponents a l’exercici 2011 que s’adjunten com a 
annex.” Annex XIV. 

 
Punt 10. Modificacions pressupostàries. 
 
No hi ha cap proposta. 
 
Punt 11.Torn obert de paraules. 

 
Roberto Penadés agraeix al rector la seua presència en la concentració 
de las 12 h a les portes de l’edifici. Pel que fa al grau de Negocis 
Internacionals, hi ha un grup de docència en anglès  i altre en castellà. 
Demana que el segon grup siga mixte i almenys, el 25% siga en valencià. 
 
Manuela Poveda opina que hem de ser responsables i prendre posicions. 
Està a favor d’un posicionament fort. Sería interessant disposar de tota 
o de gran part de la informació sobre l’impacte de l’aplicació del decret 
en els graus i en el personal. 
 
La vicerectora d’Ordenació Acadèmica i Professorat indica que la 
voluntat de la Conselleria és flexibilitzar l’aplicació del decret i que la 
Universitat hi està en contacte per reduir l’aplicació. Estem fent números 
i no cal ser alarmista abans de tenir tota la informació. Per això encara no 
s’ha convocat a degans i directors de departaments. Vivim una situació 
excepcional i hem d’actuar amb cautela. El termini per tenir les coses 
clares i poder elaborar el POD per al curs que ve, sería la primera 
quinzena de maig. Insisteix que s’hauria de cobrir la docència del primer 
quadrimestre. 
 
El rector respon Robert Penadés que buscarà una solució.  
 
I com que no hi ha més assumptes que tractar es clou la sessió, a les 
13,30 hores, de la qual cosa com a secretària general, estenc aquesta 
acta. 
 
Vist i plau 
El rector 
 
 
 
 
 
Esteban Morcillo Sánchez 
 
 

 
 


